
ASSEMBLEA PLATAFORMA CONTRA L’AUTOPISTA ELÈCTRICA 

Data: 8/06/2017 

Lloc: Centre cívic Tarraquet (Tremp) 

Hora: 19h  

Assistència: Josep Feria (Suterranya), Josep (Vall Fosca), Rafael (Eroles), Manolo (La 

Clua), Carmen (La Clua),  Enric (El Meüll), Mercè (El Meüll), Carme (Altron), Núria (Vall 

Fosca), Quetzal (Vall Fosca), Josep Miñambres (Pobla), José Ramon (Sant Serni), Àngels 

Solé (Tremp). 

Nous correus electrònics per enviar info: ponts.meme@gmail.com, 

manuellaclua@gmail.com, carmanelaclaua@hotmail.com 

 

Ordre del dia: 

1. Traspàs informació reunions institucionals 

2. Fulletons informatius 

3. Proposta d’accions 

4. Grups de treball 

5. Altres (llista correus) 

 

1. Traspàs informació reunions institucionals 

Aquesta setmana hem fet reunions amb President Consell Comarcal del Pallars 

Jussà, Alcalde de Tremp i Delegada del Govern de l’Alt Pirineu i Aran. 

Tots tenen molt bones paraules i ens han transmès el seu compromís que estan 

amb nosaltres. Però vam demanar que volíem un compromís més ferm perquè no 

enteníem com la Generalitat ha donat com a favorable una DIA incompleta. 

El President del CC va proposar de fer una reunió amb tots els alcaldes del Pallars 

Jussà, Pallars Sobirà i Ribagorça on es decidís i que es comprometessin a donar 

suport a la Plataforma. 

De totes les reunions hem pres acta i els demanem que ens la retornin signada. 

La Rosa Amorós i el Joan Ubach van proposar una reunió amb el Pere Palacín, 

Director General d’Energia. Joan Ubach ens va comentar que potser el Palacín es 

podria reunir amb nosaltres. 
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Decidim treure nota de premsa de tots els actes amb els alcaldes/president del CC i 

dels acords adoptats en aquesta macro reunió. 

Parlem de la trobada d’alcaldes i president del CC. Creiem que l’objectiu d’aquesta 

ha de ser que s’assumeixi un compromís ferm de, com a mínim, tots els alcaldes 

afectats pel projecte de Foradada-Pobla (del Pallars i la Ribagorça) i del president 

del CC. Per això decidim de convocar aquesta reunió a Tremp o Pont de 

Montanyana, encara que també s’hi convidaran la resta d’alcaldes de la comarca del 

Pallars Jussà i tots els del Pallars Sobirà. 

 

2. Fulletons informatius 

S’ha preparat un fulletó informatiu per repartir massivament. Cal corregir alguna 

coseta (canviar data màxima consulta internet, treure el color roig i posar-ho en 

negreta, etc.) i imprimir-los. 

 

3. Proposta d’accions 

Trobada d’alcaldes: la Plataforma fem la proposta i la traslladem al President del CC 

del Pallars Jussà perquè la convoqui ell. Cal invitar a tots els alcaldes del Pallars Jussà, 

Pallars Sobirà, Ribagorça i Presidents dels Consells Comarcals del PS i PJ.  

A la trobada hi assistirem la gent de la Plataforma per tal d’exposar la problemàtica en 

qüestió.  

El nostre objectiu en aquesta reunió és el d’aglutinar alcaldes afectats (sobretot de la 

Ribagorça i del Pallars Jussà), encara que convidarem a tota la resta d’alcaldes del PJ i 

PS i respectius presidents dels CC. 

Sinó venen els alcaldes del Pallars Sobirà, sempre podem entrar un punt a l’ordre del 

dia del proper ple del CC del PS, a través de la consellera de la CUP-PA on s’abordi 

aquesta qüestió concreta. 

Proposem que la convocatòria sigui: el proper 29/06/2017 a les 12 h a l’Epicentre de 

Tremp. 

La Núria prepara la proposta escrita per entrar-la al CC del PJ i que el President 

convoqui. L’Àngels la portarà al CC. 

Qui de la Plataforma hi podrà assistir? Àngels, J. Miñambres, Núria, Feria, JR... 

Volem que els representants institucionals es mullin i diguin públicament i per 

document signat quins compromisos assumeixen. Decidim que prèviament a la 



trobada, cal que des de la Plataforma tinguem clars quins objectius volem que 

assumeixin. Per això ens trobarem el dia 20 per plantejar-ho!  

Reunions als pobles: una vegada feta la reunió d’alelades i assumits els compromisos 

en contra del projecte, es proposa que ells mateixos convoquin reunions als pobles per 

explicar la problemàtica. Aquest ha de ser un dels objectius que haurien d’assumir els 

alcaldes i president del CC. 

Ajuntament de Tremp: Feria portarà l’acta a l’Ajuntament de Tremp perquè la signin i 

aprofitarà per comunicar a l’alcalde que com a Plataforma hem decidit que volem 

reunir-nos amb el Pere Palacin. 

Reunió amb Pere Palacin: es comenta que estaria bé que hi pogués venir en Josep 

Castells i gent preparada, Carlos, tècnics... Ja ho prepararem quan tinguem data! 

Acció durant la gravació del programa El Divendres de TV3: s’informa que la setmana 

que ve hi haurà tres dies gent d’aquest programa per Pobla gravant. Concretament, 

dimarts 13/06/2017 faran entrevistes a alumnes de l’institut i a la tarda estaran 

gravant al Xiringuito. Decidim d’anar a les 16.30h al Xiringuito amb la pancarta groga i 

la banderola blanca per sortir a la tele. Qui serem? J. Miñambres, Feria, Manolo, Núria 

??, JR ??, Enric, Jaume Solé i Núria Solé. 

 

4. Grups de treball 

Es proposa de crear grups de treball per repartir la feina: 

- Grup per muntar la trobada d’alcaldes (Ribagorça, Pallars Jussà i Pallars 

Sobirà): Àngels Solé i Núria Sauquillo. 

- Grup per organitzar una xerrada informativa com a Plataforma: ??? 

- Grup fulletons: Mercè del Meüll (imprimeix fulletons). 

 

 

5. Altres (llista correus) 

Quetzal comenta que ha intentat introduir correus nous de gent de la Plataforma al 

grup de correus d’indignades i de moment no se n’ha sortit. Esperarem si els 

administradors del grup ens poden facilitar els codis per a poder-los introduir. 

Es comenta que l’eurodiputat de Pdcat, Ramon Tremosa ha esta informat del tema i 

farà alguna pregunta a la comissió europea d’energia. 

 

Propera assemblea: 20/06/2017 a les 19h al Tarraquet! (Manuel demana la clau!) 


